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Inleiding
Een interessante laatste raad zo vlak voor het zomerreces door een mededeling van wethouder Fintelman 
over zijn positie in het college, discussies over het Jaarverslag 2016 en de Kadernota 2018 en als slot een 
VVD-motie over het vaker legen van de GFT-bakken en een GroenLinks-motie over de Gevolgen 
Gebiedsgerichte controles Park De Oude Boomgaard.

Fintelman
Wethouder Fintelman (CDA) kwam met een intrigerende mededeling: hij ging het zomerreces gebruiken om
na te denken over zijn positie in het college. Spanningen binnen zijn fractie over recente besluiten tav De 
Bestuurlijke Toekomst van Langedijk en Langedijk Ontwikkelt met Water liggen hieraan ten grondslag. 
Oppositie en coalitie hengelden tevergeefs naar meer details bij zowel de wethouder als fractievoorzitter 
Schuyt. GroenLinks sprak zijn vertrouwen uit in de wethouder.

Jaarverslag 2016
De raad sprak unaniem zijn ongenoegen uit over de erg late verspreiding van het gecorrigeerde Jaarverslag. 
Ook was er nog geen goedkeuring van de Accountant (E&Y) en klaagde de Auditcommissie over last-minute 
vergaderplanningen en aanlevering van stukken. De oorzaken hiervoor moeten bij de zorgleveranciers 
gezocht worden. Die hebben moeite met het aanleveren van de controle gegevens. 
Het voordelig resultaat in de nota was bijgesteld van 4,2 naar 1,7 miljoen a.g.v. boekhoudkundige 
aanpassingen op advies van de E&Y in het Sociaal Domein en in de Grondexploitaties. De Auditcommissie 
adviseerde positief onder voorbehoud van een goedkeurende verklaring van E&Y en aldus werd het 
jaarverslag unaniem door de raad aangenomen.

Kadernota 2018
De begrotingsvoorstellen voor nieuw beleid vormden het discussie punt bij de kadernota 2018. De voltallige
oppositie plus CDA wilden hier niet aan. De voor de komende 4 jaar toegekende budgetten voor Langedijk 
Ontwikkeld Met Water (LOMW) waren het grote struikelblok en middels een amendement wilde men dit 
beslispunt in de voorliggende voorstellen aangepast hebben. Het amendement werd met 11 tegen 9 
aangenomen. Dit was voor de coalitie reden om tegen de aldus aangepaste kadernota te stemmen. De 11 
van oppositie plus CDA hadden opnieuw de overhand, waarmee deze kadernota toch is aangenomen. 

Moties
De motie van VVD over het deze zomer al frequenter ophalen van de GFT-bakken werd afgewezen met 
alleen voor stemmen van de VVD (4). De rest van de raad vond het beter om op de evaluatie te wachten, 
die voor september te verwachten is.
Op de motie van GroenLinks had het college eerder een preadvies naar de raad gestuurd. Dit was voor 
indiener Klaas Zwart van GroenLinks voldoende om na de toezeggingen van wethouder Fintelman over de 
wijze, waarop het college het in de motie geschetste probleem voor betrokken inwoners van Langedijk gaat 
aanpakken, kon de motie worden ingetrokken.

Aldus werd de raadsvergadering om 1 minuut over twaalf afgesloten en gaat de raad met zomerreces.


